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Αθήνα, 22 Ιουλίου 1999

Τον Πρωθυπουργό Κώστα Σημίτη δέχθηκε σήμερα στις 12.00 το 
μεσημέρι σε συνεργασία, στο Προεδρικό Μέγαρο, ο Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας Κωνσταντίνος Στεφανόπουλος.
Μετά τη συνάντηση που διήρκεσε περίπου μια ώρα, ο Πρωθυπουργός 
εξερχόμενος του Προεδρικού Μεγάρου προέβη στην ακόλουθη δήλωση:

“ Ενημέρωσα τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας, τον κ. Στεφανόπουλο, για 
τις εξωτερικές και εσωτερικές εξελίξεις.
Την επόμενη εβδομάδα θα συνέλθει στο Σεράγιεβο το Συμβούλιο 
Κορυφής της Ευρωπαϊκής Ένωσης και η Διάσκεψη των δωρητριών 
χωρών για το Κοσσυφοπέδιο και την πρώην Γιουγκοσλαβία. Η Σύνοδος 
αυτή είναι σημαντική, γιατί θα αποφασισθούν οι κατευθύνσεις της 
πολιτικής, η οποία θα ακολουθηθεί από την Ευρωπαϊκή Ένωση. 
Υπάρχουν δυο τάσεις: Η μια να περιορισθεί η πολιτική στην 
αντιμετώπιση των θεμάτων που αφορούν το Κοσσυφοπέδιο και ίσως 
περιορισμένα την περιοχή. Και η άλλη τάση ότι θα πρέπει να 
αντιμετωπισθούν τα προβλήματα όλων των Βαλκανίων, της περιοχής, να 
υπάρχει μια βαλκανική πολιτική.
Εμείς υποστηρίζουμε αυτή τη θέση, τη δεύτερη τάση, γιατί πιστεύουμε ότι 
αν δεν υπάρχει μια συνολική πολιτική, τότε τα προβλήματα που υπήρξαν 
και οδήγησαν σε συγκρούσεις αργά ή γρήγορα θα προκύψουν και πάλι. 
Και η ειρήνευση έχει ως προϋπόθεση και τη συνολική αντιμετώπιση και 
την ανάπτυξη.
Ελπίζω, λοιπόν, ότι η περίοδος αυτή θα μας δώσει μια πολιτική, η οποία 
θα εγγυηθεί μια θετική πρόοδο στη Βαλκανική.
Σας ευχαριστώ πολύ”.


